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ZAB.0002.3.2025 
 

Protokół Nr XI/25 
z XI Sesji Rady Powiatu we Włocławku 

z dnia 28 marca 2025 roku 
 
 

1) Otwarcie obrad XI Sesji Rady Powiatu 
 
Pan Dawid Andrzej Dalmann – Przewodniczący Rady Powiatu we Włocławku w dniu 28 
marca 2025 r. o godz. 9:10 otworzył obrady XI Sesji Rady Powiatu we Włocławku. Powitał  
Panie i Panów Radnych, Pana Romana Gołębiewskiego - Starostę Włocławskiego, Pana 
Karola Matusiaka – Wicestarostę, Panią Małgorzatę Kręcicką – Sekretarza Powiatu, Panią 
Jolantę Sakowską - Skarbnika Powiatu, pana Tomasza Wende -  p.o. zastępcy Komendanta 
Miejskiego Policji we Włocławku, st. bryg. Grzegorza Jankowskiego – Komendanta 
Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej we Włocławku, Panią Zofię Ziółkowską – 
Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego we Włocławku, Panią Annę Jackowską – 
Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku, Pana Sławomira Paździerskiego – 
Dyrektora Powiatowego Centrum Zdrowia - Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku, Pana Krzysztofa Góreckiego – Dyrektora Powiatowego 
Zarządu Dróg we Włocławku z siedzibą w Jarantowicach, Panią Katarzynę Kwiatkowską – 
przedstawiciela Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we Włocławku,  przedstawicieli 
środków masowego przekazu oraz wszystkich obecnych na sali obrad. 
Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z art. 15 ust. 1a ustawy o samorządzie 
powiatowym, obrady rady powiatu są transmitowane on-line i utrwalane za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Każda osoba uczestnicząca w obradach rady powinna zapoznać 
się ze stosowną informacją zamieszczoną w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na tablicy 
ogłoszeń dotyczącą ochrony danych osobowych.  
Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że została przeprowadzona aktualizacja 
aplikacji systemu obsługującego sesje i komisje rady powiatu, tj.: modułu głosowania, debaty, 
wizualizacji cyfrowej, rejestracji dźwięku, konferencji oraz modułu sterowania kamerami. 
Podczas zabierania głosu kamera automatycznie kadruje rozmówcę. Na ekranie transmisji 
wyświetlany jest aktualnie debatowany punkt oraz imię i nazwisko osoby zabierającej głos.  
Przewodniczący Rady poinformował również, że radni otrzymali mapę dróg powiatowych 
wraz z diagnostyką ich stanu.  
Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 
2) Stwierdzenie quorum 
 
Przewodniczący Rady poprosił o potwierdzenie swojej obecności poprzez włożenie karty do 
czytnika i przyciśniecie odpowiedniego przycisku.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że aktualnie w obradach Rady Powiatu bierze udział 20 
radnych, co wobec ustawowego składu Rady Powiatu wynoszącego 21 radnych stanowi 
wymagane quorum, a zatem obrady są prawomocne. 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
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3) Przyjęcie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że w materiałach na sesję radni otrzymali porządek 
obrad XI Sesji Rady Powiatu we Włocławku. Zgodnie z art. 15 ust. 2 ustawy o samorządzie 
powiatowym - Rada Powiatu może wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną 
większością głosów ustawowego składu Rady.  
Zgodnie z § 17 ust. 3 Statutu Powiatu Włocławskiego - z wnioskiem o uzupełnienie lub 
zmianę porządku obrad może wystąpić radny, komisja, klub radnych, zarząd, starosta. 
Wniosek powinien zawierać uzasadnienie faktyczne.  
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem – czy któryś z uprawnionych podmiotów 
chciałby w tej chwili zgłosić wniosek o uzupełnienie lub zmianę ustalonego porządku obrad 
XI sesji?  
Szanowni Państwo, Zarząd Powiatu pismem: 

 z dnia 28 marca 2025 r.  wniósł o  zmianę porządku obrad polegającą na dodaniu 
punktów w brzmieniu: 
 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania Gminie Kowal oświetlenia 

drogowego w ciągu drogi powiatowej nr 2920 C Kowal – Dobrzelewice – 
Baruchowo.  

 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania Gminie Brześć Kujawski 
oświetlenia drogowego w ciągu drogi powiatowej nr 2906C Polówka – Stary 
Brześć.  

 rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2025 – 2045;  

 rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2025. 

Wniosek zarządu powiatu oraz uzasadnienie faktyczne otrzymaliście Państwo w dniu sesji.    
Szanowni Państwo, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu we Włocławku 
wniosła o zmianę porządku obrad polegającą na dodaniu punktu  w brzmieniu: 
- rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora 
Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Lubieniu Kujawskim.  
Wniosek komisji oraz uzasadnienie faktyczne otrzymaliście Państwo w dniu sesji.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania. 
Panie i Panowie Radni, kto jest za zmianą porządku obrad polegającą na dodaniu punktu, jako 
punktu 18 w brzmieniu: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania Gminie Kowal oświetlenia drogowego 
w ciągu drogi powiatowej nr 2920 C Kowal – Dobrzelewice – Baruchowo?  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu postanowiła o uwzględnieniu 
w realizowanym porządku obrad projektu uchwały.  
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za zmianą porządku obrad polegającą na dodaniu 
punktu, jako punktu 19 w brzmieniu: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania Gminie Brześć Kujawski oświetlenia 
drogowego w ciągu drogi powiatowej nr 2906C Polówka – Stary Brześć?   
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
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Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu postanowiła o uwzględnieniu 
w realizowanym porządku obrad projektu uchwały.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych, kto jest za zmianą porządku obrad polegającą na 
dodaniu punktu, jako punktu 20 w brzmieniu: 
Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2025 – 2045? 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu postanowiła o uwzględnieniu 
w realizowanym porządku obrad projektu uchwały.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych, kto jest za zmianą porządku obrad polegającą na 
dodaniu punktu, jako punktu 21 w brzmieniu: 
Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Włocławskiego na rok 2025? 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu postanowiła o uwzględnieniu 
w realizowanym porządku obrad projektu uchwały.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych, kto jest za zmianą porządku obrad polegającą na 
dodaniu punktu, jako punktu 22 w brzmieniu: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora 
Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Lubieniu Kujawskim?   
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu postanowiła o uwzględnieniu 
w realizowanym porządku obrad projektu uchwały.  
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem – czy któryś z uprawnionych podmiotów 
chciałby w tej chwili zgłosić wniosek o uzupełnienie lub zmianę ustalonego porządku obrad 
XI sesji?  
Jeżeli nie ma innych zmian, to Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad 
uwzględniający zmiany radni otrzymali w dniu sesji.  
Przewodniczący Rady poinformował, iż porządek składa się z 34 punktów i przystąpił do 
realizacji porządku obrad dzisiejszej sesji.  
Porządek obrad XI sesji stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  
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4) Przyjęcie protokołu nr X/25 z dnia 18 lutego 2025 roku. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie z paragrafem 27 ust. 1 pkt 3 Statutu Powiatu 
Włocławskiego został sporządzony protokół z X Sesji, który był do wglądu w Wydziale 
Zarządzania, Administracji i Bezpieczeństwa oraz w Biuletynie Informacji Publicznej.  
Do dnia dzisiejszego nie zgłoszono zastrzeżeń lub poprawek do protokołu.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy sprzeciwu, a sprzeciwu nie było, to 
stwierdził, że rada powiatu przyjęła protokół nr  X/25 z dnia 18 lutego 2025 roku. 
 
5) Sprawozdanie Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 
18 lutego 2025 r. do 12 marca 2025 r. Sprawozdanie Starosty Włocławskiego 
z działalności Zarządu Powiatu za okres od dnia 13 marca 2025 r. do dnia sesji.  
 
Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie z art. 12 pkt 4 ustawy o samorządzie 
powiatowym Rada Powiatu rozpatruje sprawozdania z działalności zarządu, w tym 
z działalności finansowej. W dniu dzisiejszej sesji otrzymaliście Państwo sprawozdanie 
Starosty.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych czy mają pytania, uwagi do przedstawionego 
sprawozdania?    
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było, to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 28 marca 2025 r. przyjęła 
Sprawozdanie Zarządu Powiatu i Sprawozdanie Starosty Włocławskiego.  
Sprawozdanie Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 18 
lutego 2025 r. do 12 marca 2025 r. stanowi załącznik nr 9 do protokołu. Sprawozdanie 
Starosty Włocławskiego z działalności Zarządu Powiatu za okres od dnia 13 marca 2025 r. do 
dnia sesji stanowi załącznik nr 10  do protokołu.   
 
6) Informacja o stanie przestępczości i jej zwalczaniu na terenie działania Prokuratury 
Rejonowej we Włocławku w 2024 roku.  
 
Przewodniczący Rady powiedział, że Prokurator Rejonowy we Włocławku na podstawie art. 
72 § 1 ustawy z dnia 28 stycznia 2016 r. Prawo o prokuraturze przedstawił na obrady Rady 
Powiatu informację o stanie przestępczości i jej zwalczaniu w powiecie w 2024 r.  
Przewodniczący Rady poprosił Wiceprzewodniczącego Komisji Administracji, 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego o przedstawienie prac nad informacją.  
Pan Jacek Kowalewski - Wiceprzewodniczący Komisji Administracji, Bezpieczeństwa 
i Porządku Publicznego stwierdził, że nie wiedział, że nie będzie Przewodniczącego Komisji 
i nie dostał tego materiału. Następnie poinformował, że Komisja Administracji, 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego na posiedzeniu w dniu 21 marca br. analizowała 
informację dotyczącą stanu przestępczości i jej zwalczania na terenie działania Prokuratury 
Rejonowej we Włocławku w 2024 roku. Komisja jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała 
informację.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było, to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 28 marca 2025 r. przyjęła 
Informację.  
Informacja o stanie przestępczości i jej zwalczaniu na terenie działania Prokuratury 
Rejonowej we Włocławku w 2024 roku stanowi załącznik nr 11 do protokołu.   
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7) Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego we Włocławku 
o stanie bezpieczeństwa sanitarnego na terenie Powiatu Włocławskiego za 2024 rok wraz 
z realizacją programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa 
obywateli i porządku publicznego dla Miasta Włocławek i Powiatu Włocławskiego na 
lata 2024 - 2028 w części dotyczącej Powiatu Włocławskiego w 2024 r. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny 
przedłożyła na dzisiejsze obrady Rady informację dotyczącą stanu bezpieczeństwa 
sanitarnego na terenie Powiatu Włocławskiego w 2024 roku.  
Przewodniczący Rady poprosił Pana Jacka Kowalewskiego – Wiceprzewodniczącego 
Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego o przedstawienie prac nad 
informacją.  
Pan Jacek Kowalewski - Wiceprzewodniczący Komisji Administracji, Bezpieczeństwa 
i Porządku Publicznego poinformował, że Komisja Administracji, Bezpieczeństwa 
i Porządku Publicznego na posiedzeniu w dniu 21 marca br. analizowała informację 
Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego we Włocławku o stanie bezpieczeństwa 
sanitarnego na terenie Powiatu Włocławskiego za 2024 rok. Komisja jednogłośnie, 
pozytywnie zaopiniowała informację.  
Przewodniczący Rady poprosił Panią Barbarę Wałęsę – Przewodniczącą Komisji Zdrowia 
i Spraw Społecznych o przedstawienie prac nad informację.   
Pani Barbara Wałęsa – Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
poinformowała, że Komisja na posiedzeniu w dniu 4 marca br. analizowała informację 
Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego we Włocławku o stanie bezpieczeństwa 
sanitarnego na terenie Powiatu Włocławskiego za 2024 rok. Komisja jednogłośnie, 
pozytywnie zaopiniowała informację.  
Przewodniczący Rady poinformował, że na sesji obecna jest Pani Zofia Ziółkowska -  
Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny, która jeżeli będą pytania udzieli odpowiedzi.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad informacją. 
Przewodniczący powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu nie 
było,  to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 28 marca 2025 roku przyjęła 
informację. 
Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego we Włocławku o stanie 
bezpieczeństwa sanitarnego na terenie Powiatu Włocławskiego za 2024 rok wraz z realizacją 
programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli i porządku 
publicznego dla Miasta Włocławek i Powiatu Włocławskiego na lata 2024 - 2028 w części 
dotyczącej Powiatu Włocławskiego w 2024 r. stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  
 
8) Informacja Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej o stanie 
bezpieczeństwa przeciwpożarowego, o zagrożeniach pożarowych i zabezpieczeniu 
przeciwpowodziowym powiatu za 2024 rok wraz z realizacją Programu zapobiegania 
przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli i porządku publicznego dla 
Miasta Włocławek i Powiatu Włocławskiego na lata 2024 - 2028 w części dotyczącej 
Powiatu Włocławskiego w 2024 r. 

 
Przewodniczący Rady powiedział, że Komendant Miejski Państwowej Straży Pożarnej we 
Włocławku przedłożył informację o stanie bezpieczeństwa w 2024 r.  
Przewodniczący Rady poprosił Pana Roberta Pawłowskiego – Przewodniczącego Komisji 
Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego o przedstawienie prac nad analizą 
informacji.  
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Pan Robert Pawłowski - Przewodniczący Komisji Administracji, Bezpieczeństwa 
i Porządku Publicznego poinformował, że Komisja Administracji, Bezpieczeństwa 
i Porządku Publicznego na posiedzeniu w dniu 21 marca br. analizowała informację 
Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej o stanie bezpieczeństwa 
przeciwpożarowego, o zagrożeniach pożarowych i zabezpieczeniu przeciwpowodziowym 
powiatu za 2024 rok. Komisja jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała informację.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedłożoną informacją.  
Jednocześnie poinformował, iż na sesji obecny jest Pan Grzegorz Jankowski – Komendant 
Miejski Państwowej Straży Pożarnej we Włocławku, który ustosunkuje się do ewentualnych 
głosów w dyskusji i udzieli odpowiedzi na pytania. 
Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos?  
Przewodniczący powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu nie 
było,  to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 28 marca 2025 roku przyjęła  
Informację.   
Informacja Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej o stanie bezpieczeństwa 
przeciwpożarowego, o zagrożeniach pożarowych i zabezpieczeniu przeciwpowodziowym 
powiatu za 2024 rok wraz z realizacją Programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony 
bezpieczeństwa obywateli i porządku publicznego dla Miasta Włocławek i Powiatu 
Włocławskiego na lata 2024 - 2028 w części dotyczącej Powiatu Włocławskiego w 2024 r. 
stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  
 
9) Informacja Komendanta Miejskiego Policji z działalności za rok 2024, w tym 
informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Powiatu 
Włocławskiego w 2024 roku wraz z realizacją Programu zapobiegania przestępczości 
oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli i porządku publicznego dla Miasta Włocławek 
i Powiatu Włocławskiego na lata 2024 - 2028 w części dotyczącej Powiatu Włocławskiego 
w 2024 r. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że Komendant Miejski Policji we Włocławku przedłożył 
na obrady Rady Powiatu raport roczny o stanie bezpieczeństwa w mieście i powiecie 
włocławskim w roku 2024 i wynikach pracy Komendy Miejskiej Policji we Włocławku.  
Przewodniczący Rady poprosił Pana Roberta Pawłowskiego – Przewodniczącego Komisji 
Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego o przedstawienie prac nad analizą 
informacji.  
Pan Robert Pawłowski - Przewodniczący Komisji Administracji, Bezpieczeństwa 
i Porządku Publicznego poinformował, że Komisja Administracji, Bezpieczeństwa 
i Porządku Publicznego na posiedzeniu w dniu 21 marca br. analizowała informację 
Komendanta Miejskiego Policji z działalności za rok 2024. Komisja jednogłośnie, 
pozytywnie zaopiniowała informację.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedłożoną informacją.  
Jednocześnie poinformował, iż na sesji obecny jest nadkom. pan Tomasz Wende – p.o. 
Zastępcy Komendanta Miejskiego Policji we Włocławku, który ustosunkuje się do 
ewentualnych głosów w dyskusji i udzieli odpowiedzi na pytania. 
Przewodniczący Rady zapytał radnych czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos?  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było,  to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 28 marca 2025 roku przyjęła 
raport.  
Informacja Komendanta Miejskiego Policji z działalności za rok 2024, w tym informacja 
o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Powiatu Włocławskiego w 2024 
roku wraz z realizacją Programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa 
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obywateli i porządku publicznego dla Miasta Włocławek i Powiatu Włocławskiego na lata 
2024 - 2028 w części dotyczącej Powiatu Włocławskiego w 2024 r. stanowi załącznik nr 14 
do protokołu.  
 
10) Informacja dyrektora w sprawie zbycia, oddania w dzierżawę, najem, użytkowanie 
oraz użyczenia aktywów trwałych Powiatowego Centrum Zdrowia – Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku za 2024 r.  
 
Przewodniczący Rady powiedział, że Dyrektor Powiatowego Centrum Zdrowia - 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych  we Włocławku 
stosownie do przepisu paragrafu 8 pkt 1 uchwały nr XXIII/242/13 Rady Powiatu we 
Włocławku z dnia 17 czerwca 2013 r. przekazał podmiotowi tworzącemu informację 
o zbyciu, oddaniu w dzierżawę, najem, użytkowanie oraz użyczenie na rzecz jednego 
podmiotu. 
Przewodniczący Rady poprosił  Panią Barbarę Wałęsę – Przewodniczącą Komisji Zdrowia 
i Spraw Społecznych o przedstawienie prac nad informacją.  
Pani Barbara Wałęsa – Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
poinformowała, że Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych na posiedzeniu w dniu 4 marca br. 
analizowała informację dotyczącą zbycia, oddania w dzierżawę, najem, użytkowanie oraz 
użyczenia aktywów trwałych Powiatowego Centrum Zdrowia – Samodzielnego Publicznego 
Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku za 2024 r.  Komisja jednogłośnie, 
pozytywnie zaopiniowała informację.  
Przewodniczący Rady poprosił Pana Romana Tomaszewskiego – Przewodniczącego 
Komisji Budżetu i Finansów o przedstawienie prac nad informacją.  
Pan Roman Tomaszewski  - Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował, 
że Komisja Budżetu i Finansów na posiedzeniu w dniu 11 marca br. analizowała informację 
dotyczącą zbycia, oddania w dzierżawę, najem, użytkowanie oraz użyczenia aktywów 
trwałych Powiatowego Centrum Zdrowia – Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku za 2024 r.  Komisja jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała 
informację.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedłożoną informacją. 
Jednocześnie poinformował, iż na sesji obecny jest Pan Sławomir Paździerski  – Dyrektor 
Powiatowego Centrum Zdrowia – Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku, który jeżeli będą pytania udzieli odpowiedzi.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było,  to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu  28 marca 2025 roku przyjęła 
Informację.  
Informacja dyrektora w sprawie zbycia, oddania w dzierżawę, najem, użytkowanie oraz 
użyczenia aktywów trwałych Powiatowego Centrum Zdrowia – Samodzielnego Publicznego 
Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku za 2024 r. stanowi załącznik nr 15 do 
protokołu. 
 
11) Sprawozdanie Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku z realizacji 
Programu promocji zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy na lata 2021-
2027 za rok 2024. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że obowiązek złożenia sprawozdania z realizacji 
Programu promocji zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy na lata 2021-2027 za 
rok 2024 wynika z przepisów uchwały Nr XXX/253/21 Rady Powiatu we Włocławku z dnia 
30 czerwca 2021 r. w sprawie przyjęcia Programu promocji zatrudnienia oraz aktywizacji 



8 
 

lokalnego rynku pracy na lata 2021 – 2027, zmienionej uchwałą Nr XXXI/267/21 Rady 
Powiatu we Włocławku z dnia 29 lipca 2021 r.  
Przewodniczący Rady poprosił Pana Roberta Pawłowskiego – Przewodniczącego Komisji 
Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego o przedstawienie prac nad 
sprawozdaniem.  
Pan Robert Pawłowski – Przewodniczący Komisji Administracji, Bezpieczeństwa 
i Porządku Publicznego poinformował, że Komisja Administracji, Bezpieczeństwa 
i Porządku Publicznego na posiedzeniu w dniu 21 marca br. analizowała sprawozdanie 
Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku dotyczące realizacji Programu 
promocji zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy na lata 2021-2027 za rok 2024. 
Komisja jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad sprawozdaniem. 
Jednocześnie poinformował, iż na sesji obecna jest Pani Anna Jackowska -  Dyrektor 
Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku, która jeżeli będą pytania udzieli odpowiedzi.  
Następnie Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu 
sprzeciwu nie było,  to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 28 marca 2025 
roku przyjęła sprawozdanie.  
Sprawozdanie Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku z realizacji Programu 
promocji zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy na lata 2021-2027 za rok 2024 
stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  
 
12) Informacja Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we Włocławku oraz 
Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku o realizacji Powiatowego 
Programu Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 2016-2025 za rok 2024. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że radni otrzymali informację z wykonania Powiatowego 
programu działań na rzecz osób niepełnosprawnych na lata 2016-2025 za rok 2024.  
W informacji podane są dane dotyczące działań prowadzonych przez Powiatowe Centrum 
Pomocy Rodzinie we Włocławku oraz działań prowadzonych przez Urząd Pracy we 
Włocławku w roku 2024.  
Przewodniczący Rady poprosił Panią Barbarę Wałęsę – Przewodniczącą Komisji Zdrowia 
i Spraw Społecznych o przedstawienie prac nad informacją.  
Pani Barbara Wałęsa – Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
poinformowała, że Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych na posiedzeniu w dniu 4 marca br. 
analizowała informację Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we Włocławku 
oraz Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku o realizacji Powiatowego 
Programu Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 2016-2025 za rok 2024. 
Komisja jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała informację.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedłożoną informacją. 
Przewodniczący powiedział, że jeżeli nie usłyszę głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu nie było,  
to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 28 marca 2025 roku przyjęła 
informację. 
Informacja Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we Włocławku oraz 
Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku o realizacji Powiatowego Programu 
Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 2016-2025 za rok 2024 stanowi załącznik 
nr 17 do protokołu. 
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13) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza 
środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2025 roku.  

 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy przeznaczenia środków 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych wysokości 1 542 260 zł na 
realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej w 2025 roku.  
Przewodniczący Rady poprosił  Panią Barbarę Wałęsę – Przewodniczącą Komisji Zdrowia 
i Spraw Społecznych o przedstawienie prac nad projektem uchwały. 
Pani Barbara Wałęsa – Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
poinformowała, że Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych na posiedzeniu w dniu 18 marca 
br. analizowała projekt uchwały dotyczący określenia zadań, na które przeznacza środki 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2025 roku. Komisja 
jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to Przewodniczący Rady poprosił o uzupełnienie paragrafu 
3, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały daty – 28 marca 2025 r.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia  28 marca 2025 r. została podjęta. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie określenia zadań, na które 
przeznacza środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2025 
roku stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 28 marca 2025 r. w sprawie określenia zadań, 
na które przeznacza środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 
w 2025 roku stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  
 
14) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi na działalność Powiatowego 
Urzędu Pracy we Włocławku. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że skarga na działalność Powiatowego Urzędu Pracy 
we Włocławku z dnia 23 października 2024 r., która wpłynęła do kancelarii Starostwa 
Powiatowego we Włocławku w dniu 29 października 2024 r. Skarga została przekazana do 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji celem ustalenia stanu faktycznego i przygotowania 
rozstrzygnięcia radzie powiatu. 
Przewodniczący Rady  poprosił Pana Tomasza Jezierskiego – Przewodniczącego Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  
Pan Tomasz Jezierski – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
poinformował, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na posiedzeniach: w dniu 12 grudnia 
2024 r. oraz w dniu 4 lutego 2025 r. przeanalizowała treść skargi, zapoznała się 
z wyjaśnieniami dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku wyrażonymi w piśmie 
z dnia 05.12.2024 r. oraz podczas posiedzenia komisji w dniu 12 grudnia 2024 r. przyjęła 
projekt uchwały.  Po analizie stanu faktycznego oraz prawnego Komisja, uznając, iż zarzuty 
podniesione w skardze są bezpodstawne, zaproponowała uznanie skargi na działalność 
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Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku za bezzasadną. Komisja jednogłośnie, pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to poprosił 
o uzupełnienie paragrafu 3, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały daty – 28 marca 2025 
r.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia  28 marca 2025 r. została podjęta. 
Projekt uchwały  Rady Powiatu we Włocławku w sprawie skargi na działalność Powiatowego 
Urzędu Pracy we Włocławku stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 28 marca 2025 r. w sprawie skargi na 
działalność Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku stanowi załącznik nr 23 do protokołu.  
 
15) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad i trybu udzielania 
dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 
wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków.  
 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy określenia zasad oraz trybu 
w jaki sposób będą udzielane dotacje na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 
budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej 
ewidencji zabytków na terenie powiatu włocławskiego.  
Przewodniczący Rady poprosił Barbarę Kaźmierczak – Przewodniczącą Komisji Edukacji, 
Kultury i Sportu o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  
Pani Barbara Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
poinformowała, że Komisja Edukacji, Kultury i Sportu na posiedzeniu w dniu 13 marca br. 
analizowała projekt uchwały  dotyczący określenia zasad i trybu udzielania dotacji na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 
zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków. Komisja jednogłośnie, 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Przewodniczący w związku z brakiem głosów w dyskusji, przystąpił do procedury 
głosowania.  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 24 do protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia  28 marca 2025 r. została podjęta. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku  w sprawie określenia zasad i trybu udzielania 
dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 
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wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków stanowi 
załącznik nr 25 do protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 28 marca 2025 r. w sprawie określenia zasad 
i trybu udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 
przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji 
zabytków stanowi załącznik nr 26 do protokołu.   
 
16) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania 
dotacji dla szkół i placówek, dla których Powiat Włocławski jest organem 
rejestrującym. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały ustala tryb udzielania i rozliczania 
dotacji publicznym i niepublicznym szkołom i placówkom, dla których Powiat Włocławski 
jest organem rejestrującym oraz tryb przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania 
i wykorzystania, w tym zakres danych, które powinny być zawarte we wniosku o udzielenie 
dotacji i w rozliczeniu jej wykorzystania, a także termin przekazania informacji o liczbie 
odpowiednio dzieci objętych wczesnym wspomaganiem rozwoju, uczniów, wychowanków, 
uczestników zajęć rewalidacyjno-wychowawczych, uczniów objętych branżowym szkoleniem 
zawodowym lub słuchaczy kwalifikacyjnych kursów zawodowych oraz termin i sposób 
rozliczenia wykorzystania dotacji. Do projektu uchwały dołączone są trzy załączniki: 
załącznik nr 1 – wniosek o udzielenie dotacji z budżetu Powiatu Włocławskiego, załącznik nr 
2 – Informacja o faktycznej liczbie uczniów, załącznik nr 3 – Informacja o tygodniowej 
faktycznej liczbie godzin wsparcia dla uczniów z niepełnosprawnościami sprzężonymi lub 
z autyzmem, w tym z zespołem Aspergera, załącznik nr 4 i nr 5 – wniosek o udzieleni dotacji, 
załącznik nr 6 – rozliczenie dotacji.  
Przewodniczący Rady poprosił Panią Barbarę Kaźmierczak – Przewodniczącą Komisji 
Edukacji, Kultury i Sportu o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  
Pani Barbara Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
poinformowała, że Komisja Edukacji, Kultury i Sportu na posiedzeniu w dniu 13 marca br. 
analizowała projekt uchwały  dotyczący  trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół 
i placówek, dla których Powiat Włocławski jest organem rejestrującym. Komisja 
jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady poprosił  Pana Romana Tomaszewskiego – Przewodniczącego Komisji 
budżetu i Finansów o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  
Pan Roman Tomaszewski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował, 
że Komisja na posiedzeniu w dniu 11 marca br. analizowała projekt uchwały  w sprawie   
trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół i placówek, dla których Powiat Włocławski jest 
organem rejestrującym. Komisja jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Przewodniczący Rady w związku z brakiem głosów w dyskusji, przystąpił do procedury 
głosowania.  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 27 do protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia  28 marca 2025 r. została podjęta. 
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Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie ustalenia trybu udzielania 
i rozliczania dotacji dla szkół i placówek, dla których Powiat Włocławski jest organem 
rejestrującym stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 28 marca 2025 r. w sprawie ustalenia trybu 
udzielania i rozliczania dotacji dla szkół i placówek, dla których Powiat Włocławski jest 
organem rejestrującym stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 
 
17) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie 
w drodze darowizny na rzecz Województwa Kujawsko-Pomorskiego nieruchomości 
stanowiącej własność Powiatu Włocławskiego.  
 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na 
przekazanie w drodze darowizny nieruchomości położonej we Włocławku przy ulicy 
Stodólnej 70, stanowiącego własność Powiatu Włocławskiego na rzecz Województwa 
Kujawsko-Pomorskiego, z przeznaczeniem na realizację zadań własnych województwa 
określonych w art. 14 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie województwa, 
umożliwiając przystąpienie do wykonania kolejnych etapów projektu pod nazwą:  Centrum 
Kultury i Edukacji „Energia Włocławka”.  
Przewodniczący Rady poprosił Pana Roberta Pawłowskiego – Przewodniczącego Komisji 
Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego o przedstawienie prac nad projektem 
uchwały.  
Pan Robert Pawłowski – Przewodniczący Komisji Administracji, Bezpieczeństwa 
i Porządku Publicznego poinformował, że Komisja Administracji, Bezpieczeństwa 
i Porządku Publicznego na posiedzeniu w dniu 21 marca br. analizowała projekt uchwały 
dotyczący wyrażenia zgody na przekazanie w drodze darowizny na rzecz Województwa 
Kujawsko-Pomorskiego nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Włocławskiego. 
Komisja jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Przewodniczący Rady w związku z brakiem głosów w dyskusji, przed rozpoczęciem 
procedury głosowania, poprosił o uzupełnienie paragrafu 3, gdzie jest mowa o wejściu 
w życie uchwały daty – 28 marca 2025 r. 
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania uchwały. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 19 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia  28 marca 2025 r. została podjęta. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie 
w drodze darowizny na rzecz Województwa Kujawsko-Pomorskiego nieruchomości 
stanowiącej własność Powiatu Włocławskiego stanowi załącznik nr 31 do protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 28 marca 2025 r. w sprawie wyrażenia zgody 
na przekazanie w drodze darowizny na rzecz Województwa Kujawsko-Pomorskiego 
nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Włocławskiego stanowi załącznik nr 32 do 
protokołu.  
 
 
 



13 
 

18) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania Gminie Kowal oświetlenia 
drogowego w ciągu drogi powiatowej nr 2920 C Kowal – Dobrzelewice – Baruchowo.  
 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy nieodpłatnego przekazania 
Gminie Kowal oświetlenia drogowego zlokalizowanego wzdłuż drogi powiatowej nr 2920C  
Kowal – Dobrzelewice – Baruchowo, wykonane w ramach inwestycji pn.: „Przebudowa drogi 
powiatowej nr 2920C Kowal – Dobrzelewice – Baruchowo na odcinku od 2+260 do km 
3+255” o wartości 78 347,31 zł.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
W związku z brakiem głosów w dyskusji, poprosił o uzupełnienie paragrafu 4, gdzie jest 
mowa o wejściu w życie uchwały daty – 28 marca 2025 r.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania uchwały. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 19 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 28 marca 2025 r. została podjęta. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie przekazania Gminie Kowal 
oświetlenia drogowego w ciągu drogi powiatowej nr 2920 C Kowal – Dobrzelewice – 
Baruchowo stanowi załącznik nr 34 do protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 28 marca 2025 r. w sprawie przekazania 
Gminie Kowal oświetlenia drogowego w ciągu drogi powiatowej nr 2920 C Kowal – 
Dobrzelewice – Baruchowo stanowi załącznik nr 35 do protokołu.  
 
19) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania Gminie Brześć Kujawski 
oświetlenia drogowego w ciągu drogi powiatowej nr 2906C Polówka – Stary Brześć.  
 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy nieodpłatnego przekazania 
Gminie Brześć Kujawski oświetlenia drogowego zlokalizowanego wzdłuż drogi powiatowej 
nr 2906C  Polówka – Brześć Kujawski, wykonane w ramach inwestycji pn.: „Rozbudowa 
drogi powiatowej nr 2906C Polówka – Stary Brześć od km 0+000 do km 2+829” o wartości 
463 096,69 zł.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
W związku z brakiem głosów w dyskusji, poprosił o uzupełnienie paragrafu 4, gdzie jest 
mowa o wejściu w życie uchwały daty – 28 marca 2025 r.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania uchwały. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 18 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 28 marca 2025 r. została podjęta. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie przekazania Gminie Brześć 
Kujawski oświetlenia drogowego w ciągu drogi powiatowej nr 2906C Polówka – Stary 
Brześć stanowi załącznik nr 37 do protokołu.  
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Uchwała w sprawie przekazania Gminie Brześć Kujawski oświetlenia drogowego w ciągu 
drogi powiatowej nr 2906C Polówka – Stary Brześć stanowi załącznik nr 38 do protokołu.  
 
20) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2025 – 2045. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy zmian w załączniku nr  1 i 2 
wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Włocławskiego.  
W dniu dzisiejszych obrad, radni otrzymali projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady poprosił panią Jolantę Sakowską – Skarbnika Powiatu 
o przedstawienie zarówno projektu uchwały dotyczącego zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej, jak i zmian w budżecie powiatu.  
Pani Jolanta Sakowska – Skarbnik Powiatu poinformowała, że wprowadzone zmiany 
w budżecie i wieloletniej prognozie finansowej dotyczą kompetencji należących do rady 
powiatu, w zakresie urealnienia planu dochodów, wydatków, planu, przychodów, rozchodów 
oraz zmian wynikających z przyznanych dotacji przez wojewodę kujawsko-pomorskiego, jak 
i też wniosków samych jednostek budżetowych. Jeżeli chodzi o stronę dochodów, to 
wprowadza się środki wynikające z decyzji wojewody kujawsko- pomorskiego, zwiększające 
plan dochodów o kwotę 1 113 734 złotych. Są to środki przeznaczone na dodatki 
motywacyjne dla pracowników placówek opiekuńczo wychowawczych oraz wynagrodzeń dla 
rodzin zastępczych, zawodowych i prowadzących rodzinne domy dziecka w ramach 
kontynuacji programu na lata 2024-2027, który rozpoczął się w ubiegłym roku. Na 
poprzedniej sesji wprowadzono takie dodatki motywacyjne do planu dla pracowników 
domów pomocy społecznej i PCPR -u, a z uwagi na kolejną decyzję w tym zakresie, 
wprowadza się po stronie dochodów, jak i oczywiście po stronie wydatków, te dodatki 
motywacyjne dla pracowników. Skarbnik przypomniała, że jest to 1000 złotych brutto na 
miesiąc, plus oczywiście powiat otrzymał środki na pochodne od wynagrodzeń. Ponadto na 
podstawie pisma Ministra Finansów dokonuje się zwiększenia dochodów o kwotę 237 388 
złotych, na uzupełnienie skutków wzrostu o 5% średnich wynagrodzeń nauczycieli do 
projektu budżetu na rok 2025. Przyjęty był wzrost o 4,1% i te środki były w budżecie, 
natomiast to są te skutki finansowe dotyczące tego wzrostu do 5%. Ponadto takie jednostki, 
jak Dom Pomocy Społecznej w Kurowie i Dom Pomocy Społecznej w Kowalu wnoszą 
o zwiększenie planu dochodów z odpłatności mieszkańców. Tutaj Dom Pomocy w Kurowie 
o 190 000 zł, a Dom Pomocy w Kowalu o 350 000 zł i te środki oczywiście po stronie 
wydatków zwiększają plan finansowy tych jednostek. Środki tego zwiększenia będą 
przeznaczone na wynagrodzenia pracowników, zakup oleju opałowego, sprzęt niezbędny, 
energię elektryczną i pozostałe wydatki związane z prawidłowym funkcjonowaniem tych 
jednostek. I po stronie dochodów dokonuje się zmniejszenia planu wydatków w bieżącym 
roku o kwotę dotyczącą VAT-u z dwóch zadań inwestycyjnych, to jest zakup samochodów, 
autobusów wraz z ładowarkami. Są takie 2 zadania inwestycyjne w planie br. Kwota VAT-u 
w tym roku przyjęta po stronie dochodów w tych zadaniach, to jest 10 472 153 zł i przy 
realizacji tych zadań zakupu zeroemisyjnych autobusów wraz ze stacjami ładowania oraz 
zakupu niskoemisyjnych autobusów, przenosi się kwotę tych dochodów ze zwrotu podatku 
VAT na rok 2026, ponieważ do końca br. zaplanowano realizację tych zakupów, tych 
środków inwestycyjnych. Natomiast od 1 stycznia roku 2026 będzie się wykorzystywać te 
autokary do uruchomienia tych zwiększonych linii autobusowych i co najważniejsze, na 
podstawie umowy odpłatnej dzierżawy, czyli czynszu z operatorem usług transportowych, a 
w związku z tym wniosek o zwrot podatku VAT zostanie złożony do Urzędu Skarbowego 
w roku 2026. Pani Skarbnik poinformowała, że powiat otrzymał z Krajowej Informacji 
Skarbowej pozytywną interpretację na złożony wniosek o możliwości zwrotu podatku VAT 
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w związku z realizacją tych zadań, ale oczywiście tutaj jest też niezbędna umowa dzierżawy 
i określenie wysokości czynszu. Ponadto zadania inwestycyjne dotyczące zakupu tych 
autobusów w ramach tych projektów, uzyskano też dodatkowe dofinansowanie w pierwszym 
i drugim zadaniu dotyczące opracowania studium wykonalności projektów i to jest to 
dodatkowe dofinansowanie, to 90% wydatków kwalifikowalnych, to jest 48 600 zł. 
Wprowadza się nowe zadania inwestycyjne do budżetu. Pierwsze zadanie to jest za kwotę 
87 000 zł pod nazwą zakup wielkoformatowego ekranu LED na salę konferencyjną. Było 
wcześniej w planie takie zadanie pod nazwą zakup projektora na salę konferencyjną na kwotę 
15 000 zł i to zadanie zdejmuje się z planu finansowego inwestycji. Ponadto dokonuje się 
zwiększenia planu wydatków w zadaniach inwestycyjnych o kwotę 70 000 zł. Chodzi tutaj 
o zwiększenie planu zadania pod nazwą: Zakup, dostawa i montaż dwóch urzędomatów na 
potrzeby Starostwa Powiatowego przy ulicy Cyganka i Stodólna. Oferta z najniższą ceną, 
przewyższa kwotę na sfinansowanie zamówienia, jaki jest obecnie w planie, to jest 350 000 
zł. W celu dokonania wyboru wykonawcy należy zwiększyć plan na to zadanie o kwotę 
70 000 zł. W planie wydatków Starostwa Powiatowego dokonuje się również zwiększenia 
planu na wydatki bieżące o kwotę 186 479 zł z przeznaczeniem na zwiększenie odpisu na 
Zakładowy Fundusz Świadczeń Socjalnych. Ten odpis zmienił się na bieżący rok i w każdej 
z jednostek, z 23 jednostek powiatowych, należy dokonać takiego przeliczenia i zwiększenia 
tego odpisu. Ponadto na zakup doposażenia, to jest drukarek, komputerów, modułu 
sterującego do projektora i ekranu na są salę konferencyjną, zakupu usług związanych 
z przeniesieniem dokumentacji archiwalnej pomiędzy budynkami, ponadto dostosowanie 
przepisów ppoż. Ponadto dokonuje też zwiększenia planu dotacji o kwotę 30 000 zł 
z przeznaczeniem na organizację dożynek powiatowych. W tym roku dożynki będą odbywały 
się w gminie Baruchowo oraz zwiększenie środków w zakresie kultury, na forum kół 
gospodyń wiejskich, obchody powiatowego dnia seniora, a także w zakresie kultury fizycznej, 
zwiększenie o kwotę 100 000 zł na organizację igrzysk dzieci, igrzysk młodzieży szkolnej 
i licealnej. W planie finansowym Powiatowego Zarządu Dróg, dokonuje się zwiększenia 
o kwotę 111 308 zł. Są to środki niezbędne z uwagi na to, że wystąpiła tam nieplanowana 
nagroda jubileuszowa i odprawa emerytalna i oczywiście ten zwiększony odpis na Zakładowy 
Fundusz Świadczeń Socjalnych. W pozostałych jednostkach dokonuje się również zwiększeń 
tam, gdzie jest to niezbędne, a tam, gdzie jest to możliwe, przeniesienia między paragrafami 
klasyfikacji budżetowej, co jest też związane z tym zwiększonym odpisem na Zakładowy 
Fundusz Świadczeń Socjalnych. Kwota obowiązująca od nowego roku to 2723 zł. Dokonuje 
się zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej polegającej na wydłużeniu okresu 
obowiązywania Wieloletniej Prognozy Finansowej do 2045 roku, czyli o 5 lat. Przedłużenie 
tego horyzontu czasowego o te 5 lat związane jest z planowanym złożeniem wniosku przez 
powiat włocławski o udzielenie pożyczki z krajowego planu odbudowy z Banku 
Gospodarstwa Krajowego z uwagi na to, że w Banku Gospodarstwa Krajowego jest taki 
instrument dotyczący pożyczek wspierających zieloną transformację miast. Chce się złożyć 
taki wniosek na kwotę 12 700 000 zł dotyczący tej zielonej transformacji, a dotyczy to zadań 
refundacji kosztów poniesionych na zadania realizowane od 2020 roku do 2024 roku, które 
w swoim zakresie miały właśnie te elementy związane z zieloną transformacją. Były to 
zadania realizowane na drogach powiatowych, jak i również zadanie związane 
z termomodernizacją Powiatowego Urzędu Pracy i które też realizowano  w cyklu dwuletnim 
i w związku z tym można ubiegać się o taką pożyczkę. Ona jest na bardzo korzystnych 
warunkach, ponieważ oprocentowanie tej pożyczki to jest 0%. Jest możliwość również 
otrzymania 5%-owego umorzenia, ale z uwagi, i jest możliwość spłacania tej pożyczki przez 
20 lat, w związku z tym dlatego też chce się wydłużyć ten okres Wieloletniej Prognozy 
Finansowej. 
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Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
W związku z brakiem głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poprosił o uzupełnienie 
paragrafu 3, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały daty – 28 marca 2025 r.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania uchwały. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 39 do protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia  28 marca 2025 r. została podjęta. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku  zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2025 – 2045 stanowi 
załącznik nr 40 do protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 28 marca 2025 r.  zmieniająca uchwałę 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 
2025 – 2045 stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 
 
21) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 
Powiatu Włocławskiego na rok 2025 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy zmian w planie dochodów 
i  wydatków oraz na wniosek dysponentów środków budżetowych.  W dniu dzisiejszych 
obrad radni otrzymali projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
W związku z brakiem głosów w dyskusji, poprosił o uzupełnienie paragrafu 3, gdzie jest 
mowa o wejściu w życie uchwały daty – 28 marca 2025 r.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania uchwały. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 42 do protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 28 marca 2025 r. została podjęta. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2025 stanowi załącznik nr 43 do protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 28 marca 2025 r. zmieniająca uchwałę 
w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2025 stanowi załącznik nr 44 
do protokołu.  
 
22) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 
Dyrektora Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Lubieniu Kujawskim.  
 
Przewodniczący Rady powiedział, że w dniu 29 stycznia 2025 r. wpłynęła skarga na 
działalność dyrektora Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej w Lubieniu Kujawskim. 
Skarga została skierowana na posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  
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Przewodniczący Rady poprosił Pana Tomasza Jezierskiego – Przewodniczącego Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  
Pan Tomasz Jezierski – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  
poinformował, że skarżący pismem z dnia 29 stycznia 2025 roku wniósł skargę na działalność 
Dyrektora Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Lubieniu Kujawskim. Komisja Skarg, 
Wniosków i Petycji na posiedzeniu 18 marca br. ustaliła stan faktyczny skargi, wysłuchując 
m.in. wyjaśnień dyrektora Placówki, a na posiedzeniu 26 marca br. przyjęła projekt uchwały. 
Komisja zaproponowała uznanie skargi za bezzasadną. Ustalenie powyższego stanowiska 
zawiera uzasadnienie do uchwały. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Radny Jan Ambrożewicz  zapytał czy ewentualnie byłoby nietaktem, jeżeli by się poznało 
czego ta skarga dotyczyła? Radny uważa, że jest to temat bardzo poważny i nie można tego 
tak potraktować, że skarga wpłynęła, podejmie się uchwałę, że jest bezzasadna. Radny 
osobiście chciałby wiedzieć czego dotyczyła, bo zna przykład, że w jednym z domów pomocy 
społecznej na terenie Polski wypłacano środki finansowe podopiecznych, którzy byli 
z orzeczeniem o braku kontaktu z otoczeniem. Akurat w chwili, kiedy umierali, środki zostały 
czyszczone i ten temat nie został do końca wyjaśniony. Z racji tego, że ostatnio słyszy się, że 
sytuacje w różnych placówkach, szczególnie tam, gdzie są małe dzieci, są różne, dlatego 
osobiście radny chciałby wiedzieć, czego ten problem dotyczył i jak została ta procedura 
uruchomiona, jakie dokumenty były brane pod uwagę? Na jakiej podstawie został 
przygotowany taki werdykt, który ma trafić dzisiaj na sesji do głosowania?  
Przewodniczący Rady ogłosił krótką przerwę.  
Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady Rady Powiatu. 
Przewodniczący Rady poprosił  panią Martę Prylińską - Naczelnika Wydziału Edukacji, 
Kultury i Sportu o zabranie głosu. 
Pani Marta Prylińska – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych 
poinformowała, że skarga została skierowana do Starostwa pod zarzutem nadużywania 
stanowiska przez Panią Dyrektor Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Lubieniu 
Kujawskim. Komisja Skarg Wniosków i Petycji, została szczegółowo zapoznania 
z informacjami, które uzyskała zarówno od pani dyrektor, jak i z dokumentami, które pani 
dyrektor przedstawiła. Stan faktyczny został potwierdzony przez wyrok sądu oraz 
dokumentację policyjną. W związku z czym, z uwagi na ochronę danych osobowych, więcej 
szczegółów nie można też podać do informacji publicznej. W naszej ocenie nie budzi to 
żadnych wątpliwości, że tutaj żadnego nadużycia ze strony pani dyrektor nie było. 
Radny Jan Ambrożewicz zapytał  czy skarga, która dotyczyła skargi na panią dyrektor, nie 
dotyczy bezpośrednio problemu z funkcjonowaniem Domu Dziecka, ewentualnie 
z warunkami tam panującymi, czy też z innymi sytuacjami dotyczącymi podopiecznych? Czy 
tak to należy rozumieć? 
Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych  powiedziała, że tak. Nie dotyczyło to 
funkcjonowania placówki w zakresie opieki, sprawowania opieki nad dzieckiem. 
Przewodniczący Rady w związku z brakiem dalszych głosów w dyskusji, poprosił 
o uzupełnienie paragrafu 3, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały daty – 28 marca 2025 
r.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania uchwały. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 19 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
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Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 45 do protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 28 marca 2025 r. została podjęta. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku  w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 
Dyrektora Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Lubieniu Kujawskim stanowi załącznik 
nr 46 do protokołu.   
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 28 marca 2025 r. w sprawie rozpatrzenia skargi 
na działalność Dyrektora Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Lubieniu Kujawskim 
stanowi załącznik nr 47 do protokołu.   
 
23) Sprawozdanie Starosty Włocławskiego z działalności Wspólnej Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Włocławek na prawach powiatu i  Powiatu 
Włocławskiego za 2024 rok. 

 
Przewodniczący Rady poinformował, że  stosownie do przepisów art. 38b ust. 3 ustawy 
z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym starosta składa radzie powiatu 
sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku  za rok ubiegły.  
Przewodniczący Rady poprosił pana Roberta Pawłowskiego – Przewodniczącego Komisji 
Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego o przedstawienie prac nad 
sprawozdaniem.  
Pan Robert Pawłowski – Przewodniczący Komisji Administracji, Bezpieczeństwa 
i Porządku Publicznego poinformował, że Komisja Administracji, Bezpieczeństwa 
i Porządku Publicznego na posiedzeniu w dniu 21 marca br. analizowała sprawozdanie 
Starosty Włocławskiego z działalności Wspólnej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla 
Miasta Włocławek na prawach powiatu i  Powiatu Włocławskiego za 2024 rok. Komisja 
jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedłożonym sprawozdaniem. 
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszę głosu sprzeciwu, a sprzeciwu nie było, 
to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 28 marca 2025 r. przyjęła 
Sprawozdanie.  
Sprawozdanie Starosty Włocławskiego z działalności Wspólnej Komisji Bezpieczeństwa 
i Porządku dla Miasta Włocławek na prawach powiatu i  Powiatu Włocławskiego za 2024 rok 
stanowi załącznik nr 48 do protokołu. 
Przewodniczący Rady przywitał pana Stanisława Pawlaka – Senatora RP.  

 
24) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

 
Przewodniczący Rady powiedział, że petycja wniesiona przez podmiot określający siebie 
jako Urząd Cywilnej i Demokratycznej Kontroli z dnia 2 stycznia 2025 r., "o pomoc 
w likwidacji nadal trwającego systemu komunistycznego, zarządzanego przez nielegalnie 
działające organizacje partyjne i sędziowskie oraz o podjęcie współpracy z UCiDK, w celu 
wprowadzenia ładu konstytucyjnego, tak, aby Naród Polski mógł sprawować władzę 
bezpośrednio zgodnie z art. 4 KRP" wpłynęła do kancelarii Starostwa Powiatowego we 
Włocławku w dniu 8 stycznia 2025 r. Przewodniczący Rady skierował petycję do Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu we Włocławku, celem jej rozpatrzenia 
i przedstawienia Radzie Powiatu we Włocławku stanowiska, która została powołana do 
rozpatrywania petycji obywateli.   
Przewodniczący Rady poprosił Pana Tomasza Jezierskiego – Przewodniczącego Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  
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Pan Tomasz Jezierski – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
poinformował, że petycja wpłynęła do kancelarii Starostwa Powiatowego we Włocławku 
w dniu 8 stycznia 2025 roku i dotyczyła pomocy w likwidacji nadal trwającego systemu 
komunistycznego, zarządzanego przez nielegalnie działające organizacje partyjne 
i sędziowskie oraz organizacje współpracujące z UCiDK w celu wprowadzenia ładu 
konstytucyjnego, tak aby Naród Polski mógł sprawować władzę bezpośrednio zgodnie z art. 4 
RP. Komisja uznała, że petycja ta nie zasługuje na uwzględnienie, ponieważ zawarte w niej 
sprawy nie dotyczą kwestii, którymi może zajmować się Rada Powiatu. Komisja przekazała 
dla radnych projekt uchwały, w którym uznaje się za petycja jest bezzasadna. W imieniu 
komisji, przewodniczący wniósł o podjęcie tej uchwały. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
W związku z brakiem głosów w dyskusji, poprosił o uzupełnienie paragrafu 4, gdzie jest 
mowa o wejściu w życie uchwały daty – 28 marca 2025 r.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Przewodniczący Rady ogłosił przerwę techniczną.  
Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady Rady. 
Przewodniczący Rady przystąpił ponownie do procedury głosowania. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
Za -19 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 49 do protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia  28 marca 2025 r. została podjęta. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie rozpatrzenia petycji stanowi 
załącznik nr 50 do protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 28 marca 2025 r. w sprawie rozpatrzenia 
petycji stanowi załącznik nr 51 do protokołu. 
 
25) Sprawozdanie z działalności Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku 
Publicznego Rady Powiatu we Włocławku w 2024 roku. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że Komisja Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku 
Publicznego sporządziła za rok 2024 sprawozdanie ze swojej działalności.  
Przewodniczący Rady poprosił Pana Roberta Pawłowskiego - Przewodniczącego Komisji 
Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego o przedstawienie prac nad 
sprawozdaniem.  
Pan Robert Pawłowski – Przewodniczący Komisji Administracji, Bezpieczeństwa 
i Porządku Publicznego poinformował, że Komisja Administracji, Bezpieczeństwa 
i Porządku Publicznego na posiedzeniu w dniu 21 marca br. przyjęła sprawozdanie ze swojej 
działalności w roku 2024. Komisja jednogłośnie przyjęła sprawozdanie. W imieniu Komisji 
Przewodniczący Komisji wniósł o przyjęcie sprawozdania.    
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedłożonym sprawozdaniem.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było, to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 28 marca 2025 r. przyjęła 
Sprawozdanie z działalności Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 
Rady Powiatu we Włocławku w 2024 roku. 
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Sprawozdanie z działalności Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 
Rady Powiatu we Włocławku w 2024 roku stanowi załącznik nr 52 do protokołu.  

 
26) Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu we 
Włocławku w 2024 r. 

 
Przewodniczący Rady powiedział, że Komisja Budżetu i Finansów sporządziła za rok 2024 
sprawozdanie ze swojej działalności.  
Przewodniczący poprosił Pana Romana Tomaszewskiego - Przewodniczącego Komisji 
Budżetu i Finansów o przedstawienie prac nad sprawozdaniem. 
Pan Roman Tomaszewski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował, 
że Komisja Budżetu i Finansów na posiedzeniu w dniu 11 marca br. opracowała 
sprawozdanie ze swojej działalności w roku 2024. Komisja jednogłośnie przyjęła 
sprawozdanie. W imieniu Komisji Przewodniczący Komisji wniósł o przyjęcie sprawozdania.   
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedłożonym sprawozdaniem.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było, to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 28 marca 2025 r. przyjęła 
Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu we Włocławku 
w 2024 roku. 
Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu we Włocławku 
w 2024 r. stanowi załącznik nr 53 do protokołu. 

 
27) Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu we 
Włocławku w 2024 r. 

 
Przewodniczący Rady powiedział, że Komisja Edukacji, Kultury i Sportu sporządziła za rok 
2024 sprawozdanie ze swojej działalności.  
Przewodniczący Rady poprosił Panią Barbarę Kaźmierczak- Przewodniczącą Komisji 
Edukacji, Kultury i Sportu o przedstawienie prac nad sprawozdaniem.  
Pani Barbara Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
poinformowała, że Komisja Budżetu i Finansów na posiedzeniu w dniu 13 marca br. 
opracowała sprawozdanie ze swojej działalności w roku 2024. Komisja jednogłośnie przyjęła 
sprawozdanie. W imieniu Komisji, Przewodniczący Komisji wniosła o przyjęcie 
sprawozdania.   
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedłożonym sprawozdaniem.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było, to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 28 marca 2025 r. przyjęła 
Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu we 
Włocławku w 2024 r.  
Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu we 
Włocławku w 2024 r. stanowi załącznik nr 54 do protokołu. 
 
28) Sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury i Rozwoju Rady Powiatu we 
Włocławku w 2024 r. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że Komisja Infrastruktury i Rozwoju sporządziła za rok 
2024 sprawozdanie ze swojej działalności.  
Przewodniczący poprosił Panią Annę Jabłońską - Przewodniczącą Komisji Infrastruktury 
i Rozwoju o przedstawienie prac nad sprawozdaniem.  
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Pani Anna Jabłońska – Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Rozwoju 
poinformowała, że Komisja Infrastruktury i Rozwoju na posiedzeniu w dniu 12 marca br. 
opracowała sprawozdanie ze swojej działalności w roku 2024. Komisja jednogłośnie przyjęła 
sprawozdanie. W imieniu Komisji, Przewodniczący Komisji wniosła o przyjęcie 
sprawozdania.   
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedłożonym sprawozdaniem.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było, to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 28 marca 2025 r. przyjęła 
Sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury i Rozwoju Rady Powiatu we Włocławku 
w 2024 r.  
Sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury i Rozwoju Rady Powiatu we Włocławku 
w 2024 r. stanowi załącznik nr 55 do protokołu. 

 
29) Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu we 
Włocławku za rok 2024.  

 
Przewodniczący Rady powiedział, że Komisja Skarg, Petycji i Wniosków sporządziła za rok 
2024 sprawozdanie ze swojej działalności.  
Przewodniczący Rady poprosił Pana Tomasza Jezierskiego - Przewodniczącego Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji o przedstawienie sprawozdania. 
Pan Tomasz Jezierski – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
poinformował, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji  na posiedzeniu w dniu 4 lutego br. 
opracowała sprawozdanie ze swojej działalności w roku 2024. Komisja jednogłośnie przyjęła 
sprawozdanie. W imieniu Komisji, Przewodniczący Komisji wniósł o przyjęcie 
sprawozdania.   
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedłożonym sprawozdaniem.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było, to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 28 marca 2025 r. przyjęła 
Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu we 
Włocławku w 2024 roku. 
Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu we 
Włocławku za rok 2024 stanowi załącznik nr 56 do protokołu.   

 
30) Sprawozdanie z planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu we 
Włocławku za rok 2024.  

 
Przewodniczący Rady poinformował, że Komisja Rewizyjna sporządziła za rok 2024 
sprawozdanie z realizacji planu pracy i kontroli.  
Przewodniczący Rady poprosił Pana Zbigniewa Łuczaka – Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej o przedstawienie prac nad sprawozdaniem.  
Pan Zbigniew Łuczak – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że Komisja 
Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 18 lutego br. opracowała sprawozdanie z realizacji planu 
pracy i kontroli za rok 2024. Komisja jednogłośnie przyjęła sprawozdanie. W imieniu 
Komisji, Przewodniczący Komisji wniósł o jego przyjęcie.   
Przewodniczący Rady powiedział, że  jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było, to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 28 marca 2025 r. przyjęła 
Sprawozdanie z planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej w 2024 roku.  
Sprawozdanie z planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu we Włocławku za 
rok 2024 stanowi załącznik nr 57 do protokołu.  
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31) Sprawozdanie z działalności Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 
Powiatu we Włocławku za 2024 rok. 

 
Przewodniczący Rady powiedział, że Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska sporządziła 
za rok 2024 sprawozdanie ze swojej działalności.  
Przewodniczący poprosił Panią Danutę Warszawską - Przewodniczącą Komisji Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska o przedstawienie sprawozdania. 
Pani Danuta Warszawska – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
poinformowała, że Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska  na posiedzeniu w dniu 4 marca 
br. opracowała sprawozdanie ze swojej działalności w roku 2024. Komisja jednogłośnie 
przyjęła sprawozdanie. W imieniu Komisji, Przewodniczący Komisji wniosła o przyjęcie 
sprawozdania.   
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedłożonym sprawozdaniem.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było, to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 28 marca 2025 r. przyjęła 
Sprawozdanie z działalności Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu we 
Włocławku w 2024 roku. 
Sprawozdanie z działalności Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu we 
Włocławku za 2024 rok stanowi załącznik nr 58 do protokołu.  

 
32) Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Powiatu 
we Włocławku w 2024 r.  

 
Przewodniczący Rady powiedział, że Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych sporządziła za 
rok 2024 sprawozdanie ze swojej działalności.  
Przewodniczący Rady poprosił panią Barbarę Wałęsę - Przewodniczącego Komisji Zdrowia 
i Spraw Społecznych o przedstawienie prac nad sprawozdaniem.  
Pani Barbara Wałęsa – Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
poinformowała, że Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych  na posiedzeniu w dniu 4 marca br. 
opracowała sprawozdanie ze swojej działalności w roku 2024. Komisja jednogłośnie przyjęła 
sprawozdanie. W imieniu Komisji, Przewodniczący Komisji wniosła o przyjęcie 
sprawozdania.   
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedłożonym sprawozdaniem.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszę głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było, to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 28 marca 2025 r. przyjęła 
Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Powiatu we 
Włocławku w 2024 r.  
Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Powiatu we 
Włocławku w 2024 r. stanowi załącznik nr 59 do protokołu. 
 
33) Oświadczenia radnych. 
 
Przewodniczący Rady przypominał, że w ramach realizacji tego punktu mogą być 
wygłaszane lub składane na piśmie do protokołu wyłącznie oświadczenia radnych. 
Przypominam, że interpelacje i zapytania składane są na piśmie do przewodniczącego rady, 
który przekazuje je niezwłocznie staroście.  
Przewodniczący Rady zapytał czy  ktoś z Państwa chciałby zabrać głos?  
Radny Robert Pawłowski zwrócił się z prośbą do Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg. 
W zeszłym roku przyjęło się dość znaczną liczbę dróg wojewódzkich na terenie gminy 
Lubraniec, w związku z oddaną do użytkowania obwodnicy. Jeszcze Dyrektor Wiśniewski 
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zapewniał tutaj, że będzie przeprowadzona taka szczegółowa dogłębna inwentaryzacja tych 
przyjętych dróg. Radny chciałby uzyskać informację, na jakim etapie jest ta inwentaryzacja, 
czy została zakończona, jeżeli została zakończona, jakie są w niej zawarte wnioski 
i  spostrzeżenia co do przyjętego stanu dróg od województwa kujawsko-pomorskiego? 
Przewodniczący Rady poinformował, że radny otrzyma odpowiedź.  
Radny Włodzimierz Kaczmarek powiedział, że ma problemy w gminie Izbicy Kujawskiej, 
chodzi o drogi powiatowe. Jedna droga była budowana około 6 lat temu i zaraz po tej 
budowie tworzyły się pęknięcia na tej drodze. Komisje się spotykały, pan dyrektor 
przyjeżdżał, oglądał. W końcu częściowo tą drogę punktowo zasypano grysem, że to miało 
pomóc na te pęknięcia. Zdaniem radnego to nic nie pomogło, bo pęknięcia na drodze się 
powiększają, jest ich coraz więcej i wychodzi tak, że to jest ostatni rok już teraz rękojmi. Jeśli 
pan starosta czy pan dyrektor nie podejmą tego tematu, to droga będzie w bardzo złym stanie, 
chociaż nie tak dawno ta droga była robiona, bo około 6 lat temu. To jest jedna sprawa i to 
radny złoży do Pana Przewodniczącego na piśmie dokładnie. Druga sprawa jest jeszcze, że na 
tej drodze nie ma tablic ogłoszeń, to znaczy od strony Topólki w stronę Izbicy, nie ma 
miejscowości podanych jakie są. Nie ma miejscowości dokładnie-  Izbica Kujawska. I jeszcze 
jedna sprawa. Radny kiedyś mówił na sesji o drodze w Błennej, w Izbicy Kujawskiej. Pan 
Starosta wtedy mówił, że ta droga jest bardzo w porządku. Zdaniem radnego droga, która ma 
4 m 25 cm szerokości, to nie jest drogą powiatową, trzeba by się temu przyjrzeć, bo to jest na 
odcinku gdzieś około pół kilometra. Radny poprosił, żeby pan starosta, zarząd, radni podeszli 
do tej drogi, żeby tą drogę poprawić. Mało tego, na tej samej drodze, przydałoby się założyć 
parę lamp, bo tam jest ciemno i założyć kawałek chodnika, bo tam jest szkoła, gdzie jest 
bardzo duży ruch i jest to wskazane. Radny byłby za to wdzięczny, żeby to było zrobione. 
Radny Zygmunt Wierzowiecki złożył interpelację: „Na wniosek rolników, sołectw Bilno, 
Szewo, Modlibórz w gminie Lubień Kujawski, proszę o interwencję w sprawie nadmiernej 
populacji gęsi na naszym terenie, które w okresie jesienno-wiosennym nadmiernie nękają 
rolników wyrządzając co roku tysięczne szkody  w uprawach. Wydzióbując zasiane ziarno, 
bądź żywiąc się młodymi roślinami, dzikie ptaki potrafią doszczętnie zniszczyć uprawę. 
Przykładem jest rzepak, na którym chętnie „stołują się” stada. W wyniku zgryzania 
wewnętrznych liści, zniszczona roślina nie ma szansy na regenerację. Stada nierzadko potrafią 
liczyć nawet kilkaset osobników a takie plantacje wymagają często nowych zasiewów- co 
wymusza kolejne nakłady pieniężne ze strony rolnika. W ostatnim okresie czasu część gęsi 
nie wyrusza w dalszą podróż, lecz pozostają przez cały rok nad naszymi jeziorami i tu 
zakładają gniazda, gdzie dokonują się lęgi. Mając na uwadze ciężką pracę rolników, którzy 
utrzymują bezpieczeństwo żywnościowe w kraju, zasadne jest podjęcie działań w powyższym 
zakresie. Starosta w porozumieniu z Polskim Związkiem Łowieckim, może wydać decyzję 
w odłowie lub odstrzale redukcyjnym - art. 45 ust. 3 ustawy prawo łowieckie. Redukcja ta 
może być wykorzystana  bez zachowania okresu ochronnych”. Radny podziękował i poprosił  
o wszczęcie odpowiednich procedur.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że zostanie dla radnego przygotowana odpowiedź.  
Pan Roman Gołębiewski odniósł się do poruszonych przez radnych kwestii.  Jeśli chodzi 
o drogi w Lubrańcu, to jest się w okresie przygotowania uchwały o przekazaniu odcinków, to, 
co było uzgodnione do tej pory z samorządem miasta i gminy Lubraniec. Na najbliższej sesji, 
bądź na kolejnej, będzie zrealizowane. W szczegółach, jeżeli chodzi o drogę w Błennej, to 
Powiatowy Zarząd Dróg dokonuje analizy szerokości pasa drogowego, szczególnie w tym 
miejscu o najgęstszej zabudowie, czy jest możliwość poszerzenia z tej drogi. Natomiast 
ewentualne decyzje w tym zostaną podjęte po dokonaniu oceny, czy już jest moment na 
realizację tego związku, że w ostatnich latach na tym odcinku były wykonywane nakładki 
remontowe. Odnośnie gwarancji podejmie się kolejną próbę spowodowania, że wykonawca tą 
gwarancję w ostatnim roku siódmym będzie realizował, ale wie się z doświadczenia, że 
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będzie to bardzo trudne. Odpowiadając w sposób ogólny, akurat w dniu dzisiejszym na sesji 
starosta poprosił, aby przekazano radnym analizę sieci dróg powiatowych, wykonaną przez 
niezależną firmę specjalizującą się w tej dziedzinie. Ta dogłębna analiza wskazuje, że 
zdecydowana większość, praktycznie wszystkie drogi, są w zadowalającym stanie 
technicznym. To zasługa ostatnich lat, ale i także wcześniejszych kadencji, gdzie te prace 
zostały wykonywane, były wykonywane. Oczywiście nie zwalnia to z ciągłego ulepszania tej 
infrastruktury i to będziemy starali się robić. Co do interpelacji Pana Przewodniczącego 
Wierzowieckiego, to  przeprowadzi się rozmowy ze związkiem łowieckim, bo ta inicjatywa 
należy do związku łowieckiego. Oczywiście taką zgodę, będzie się skłonnym wydać, 
natomiast działać w razie czego muszą myśliwi.  
 
 
34) Zamknięcie XI Sesji Rady Powiatu we Włocławku.  
 
W związku ze zrealizowaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady w dniu 28 marca 2025 
r. o godz. 10:55 zamknął XI Sesję Rady Powiatu we Włocławku.  

 
 
  Przewodniczący Rady 
 
Dawid Andrzej Dalmann 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ze Starostwa Powiatowego we Włocławku protokół sporządziła: 
Katarzyna Dąbrowska-Czerwińska ……………. 
 


